
Rada Miasta Włocławek 
Komisja Kultury i Sportu 

Protokół nr 9 

9 Posiedzenie w dniu 27 grudnia 2023  
Obrady rozpoczęto 27 grudnia 2023 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 12:21 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków. 

Obecni: 

1. Piotr Czarnecki nieobecny 
2. Andrzej Gołębieski 
3. Agnieszka Jura - Walczak 
4. Stanisław Krzemieniewski 
5. Wanda Muszalik 
6. Arkadiusz Piasecki 
7. Daniel Tobjasz 
8. Marek Wasielewski 
9. Katarzyna Zarębska 
10. Janusz Ziółkowski 

1. Sprawy organizacyjne. 
 
Przewodniczący Komisji Kultury i Sportu, pan Janusz Ziółkowski przywitał wszystkich 
zgromadzonych na obradach a następnie po stwierdzeniu kworum, przewodniczący 
Komisji przedstawił obowiązujący porządek obrad. Zwrócił się z pytaniem, czy radni 
chcą zabrać głos w sprawie porządku obrad. Z uwagi na brak głosów co do zmiany 
aktualnego porządku, przewodniczący Komisji przeszedł do realizacji kolejnego 
punktu.  
 
2. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry. 

Wprowadzenia do punktu dokonał Dyrektor Wydziału Sportu i Turystyki pan Krzysztof 
Szaradowski informując, że do wydania opinii co do lokalizacji kasyn wystąpiły trzy 
podmioty WINTORO sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie, OPTIMMUM Sp. z o.o. z 
siedzibą w Warszawie oraz PROENT Sp. z o.o. z siedzibą we Wrocławiu. W myśl art. 
35 pkt 15 Ustawy z dnia 19 listopada 2009 roku o grach hazardowych, wniosek na 
udzielenie koncesji na prowadzenie kasyna gry powinien zawierać pozytywną opinię 
Rady Gminy o lokalizacji kasyna gry.  

W związku z otrzymaniem wniosku, Wydział Sportu i Turystyki  Urzędu Miasta 
Włocławek, wystąpił o wyrażenie opinii do podmiotów odpowiedzialnych za porządek 
publiczny w mieście tj. Komendy Miejskiej Policji oraz Straży Miejskiej. 



W odpowiedzi na pismo, Straż Miejska nie jest w stanie określić w perspektywie 
przyszłego czasu wpływu takiej działalności na porządek publiczny z uwagi na to że 
nie ma doświadczeń zawodowych w funkcjonowaniu tego typu lokali.  

Komenda Miejska Policji wyraziła opinię, że  powstanie Kasyna na terenie miasta 
będzie miała negatywny wpływ na porządek publiczny oraz poczucie bezpieczeństwa 
mieszkańców. Do opinii załączone zostały statystyki policyjne informujące, że w 
miejscach świadczących usługi hazardowe, od 2010 roku na terenie Włocławka 
odnotowano 28 interwencji policji. 

Głos zabrał Radny Andrzej Gołębiewski, pytając, czy znane są przepisy co do 
odległości minimalnej w jakiej powinno znajdować się kasyno gier hazardowych.  
Gdyż wg. jego informacji  wg przepisów prawa powinna być zachowana minimalna 
odległość kasyna do miejsca kultu. 

 
Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Agnieszka Jura - Walczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Daniel Tobjasz, 
Marek Wasielewski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Andrzej Gołębieski, Stanisław Krzemieniewski 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Czarnecki 
 
3. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry. 
 
Wprowadzenia do punktu dokonał Dyrektor Wydziału Sportu i Turystyki pan Krzysztof 
Szaradowski informując, że do wydania opinii co do lokalizacji kasyn wystąpiły trzy 
podmioty WINTORO sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie, OPTIMMUM Sp. z o.o. z 
siedzibą w Warszawie oraz PROENT Sp. z o.o. z siedzibą we Wrocławiu. W myśl art. 
35 pkt 15 Ustawy z dnia 19 listopada 2009 roku o grach hazardowych, wniosek na 
udzielenie koncesji na prowadzenie kasyna gry powinien zawierać pozytywną opinię 
Rady Gminy o lokalizacji kasyna gry.  

W związku z otrzymaniem wniosku, Wydział Sportu i Turystyki  Urzędu Miasta 
Włocławek, wystąpił o wyrażenie opinii do podmiotów odpowiedzialnych za porządek 
publiczny w mieście tj. Komendy Miejskiej Policji oraz Straży Miejskiej. 

W odpowiedzi na pismo, Straż Miejska nie jest w stanie określić w perspektywie 
przyszłego czasu wpływu takiej działalności na porządek publiczny z uwagi na to że 
nie ma doświadczeń zawodowych w funkcjonowaniu tego typu lokali.  



Komenda Miejska Policji wyraziła opinię, że  powstanie Kasyna na terenie miasta 
będzie miała negatywny wpływ na porządek publiczny oraz poczucie bezpieczeństwa 
mieszkańców. Do opinii załączone zostały statystyki policyjne informujące, że w 
miejscach świadczących usługi hazardowe, od 2010 roku na terenie Włocławka 
odnotowano 28 interwencji policji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Agnieszka Jura - Walczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Daniel Tobjasz, 
Marek Wasielewski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Andrzej Gołębieski, Stanisław Krzemieniewski 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Czarnecki 
 
4. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry. 
 
Wprowadzenia do punktu dokonał Dyrektor Wydziału Sportu i Turystyki pan Krzysztof 
Szaradowski informując, że do wydania opinii co do lokalizacji kasyn wystąpiły trzy 
podmioty WINTORO sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie, OPTIMMUM Sp. z o.o. z 
siedzibą w Warszawie oraz PROENT Sp. z o.o. z siedzibą we Wrocławiu. W myśl art. 
35 pkt 15 Ustawy z dnia 19 listopada 2009 roku o grach hazardowych, wniosek na 
udzielenie koncesji na prowadzenie kasyna gry powinien zawierać pozytywną opinię 
Rady Gminy o lokalizacji kasyna gry.  

W związku z otrzymaniem wniosku, Wydział Sportu i Turystyki  Urzędu Miasta 
Włocławek, wystąpił o wyrażenie opinii do podmiotów odpowiedzialnych za porządek 
publiczny w mieście tj. Komendy Miejskiej Policji oraz Straży Miejskiej. 

W odpowiedzi na pismo, Straż Miejska nie jest w stanie określić w perspektywie 
przyszłego czasu wpływu takiej działalności na porządek publiczny z uwagi na to że 
nie ma doświadczeń zawodowych w funkcjonowaniu tego typu lokali.  

Komenda Miejska Policji wyraziła opinię, że  powstanie Kasyna na terenie miasta 
będzie miała negatywny wpływ na porządek publiczny oraz poczucie bezpieczeństwa 
mieszkańców. Do opinii załączone zostały statystyki policyjne informujące, że w 
miejscach świadczących usługi hazardowe, od 2010 roku na terenie Włocławka 
odnotowano 28 interwencji policji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Agnieszka Jura - Walczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Daniel Tobjasz, 
Marek Wasielewski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Andrzej Gołębieski, Stanisław Krzemieniewski 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Czarnecki 
 
5. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry. 
 
Wprowadzenia do punktu dokonał Dyrektor Wydziału Sportu i Turystyki pan Krzysztof 
Szaradowski informując, że do wydania opinii co do lokalizacji kasyn wystąpiły trzy 
podmioty WINTORO sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie, OPTIMMUM Sp. z o.o. z 
siedzibą w Warszawie oraz PROENT Sp. z o.o. z siedzibą we Wrocławiu. W myśl art. 
35 pkt 15 Ustawy z dnia 19 listopada 2009 roku o grach hazardowych, wniosek na 
udzielenie koncesji na prowadzenie kasyna gry powinien zawierać pozytywną opinię 
Rady Gminy o lokalizacji kasyna gry.  

W związku z otrzymaniem wniosku, Wydział Sportu i Turystyki  Urzędu Miasta 
Włocławek, wystąpił o wyrażenie opinii do podmiotów odpowiedzialnych za porządek 
publiczny w mieście tj. Komendy Miejskiej Policji oraz Straży Miejskiej. 

W odpowiedzi na pismo, Straż Miejska nie jest w stanie określić w perspektywie 
przyszłego czasu wpływu takiej działalności na porządek publiczny z uwagi na to że 
nie ma doświadczeń zawodowych w funkcjonowaniu tego typu lokali.  

Komenda Miejska Policji wyraziła opinię, że  powstanie Kasyna na terenie miasta 
będzie miała negatywny wpływ na porządek publiczny oraz poczucie bezpieczeństwa 
mieszkańców. Do opinii załączone zostały statystyki policyjne informujące, że w 
miejscach świadczących usługi hazardowe, od 2010 roku na terenie Włocławka 
odnotowano 28 interwencji policji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Agnieszka Jura - Walczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Daniel Tobjasz, 
Marek Wasielewski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Andrzej Gołębieski, Stanisław Krzemieniewski 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Czarnecki 
 



 
6. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry. 
 
Wprowadzenia do punktu dokonał Dyrektor Wydziału Sportu i Turystyki pan Krzysztof 
Szaradowski informując, że do wydania opinii co do lokalizacji kasyn wystąpiły trzy 
podmioty WINTORO sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie, OPTIMMUM Sp. z o.o. z 
siedzibą w Warszawie oraz PROENT Sp. z o.o. z siedzibą we Wrocławiu. W myśl art. 
35 pkt 15 Ustawy z dnia 19 listopada 2009 roku o grach hazardowych, wniosek na 
udzielenie koncesji na prowadzenie kasyna gry powinien zawierać pozytywną opinię 
Rady Gminy o lokalizacji kasyna gry.  

W związku z otrzymaniem wniosku, Wydział Sportu i Turystyki  Urzędu Miasta 
Włocławek, wystąpił o wyrażenie opinii do podmiotów odpowiedzialnych za porządek 
publiczny w mieście tj. Komendy Miejskiej Policji oraz Straży Miejskiej. 

W odpowiedzi na pismo, Straż Miejska nie jest w stanie określić w perspektywie 
przyszłego czasu wpływu takiej działalności na porządek publiczny z uwagi na to że 
nie ma doświadczeń zawodowych w funkcjonowaniu tego typu lokali.  

Komenda Miejska Policji wyraziła opinię, że  powstanie Kasyna na terenie miasta 
będzie miała negatywny wpływ na porządek publiczny oraz poczucie bezpieczeństwa 
mieszkańców. Do opinii załączone zostały statystyki policyjne informujące, że w 
miejscach świadczących usługi hazardowe, od 2010 roku na terenie Włocławka 
odnotowano 28 interwencji policji. 

 
Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry. wraz z autopoprawką.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Agnieszka Jura - Walczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Daniel Tobjasz, 
Marek Wasielewski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Andrzej Gołębieski, Stanisław Krzemieniewski 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Czarnecki 
 
7. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry. 
 
Wprowadzenia do punktu dokonał Dyrektor Wydziału Sportu i Turystyki pan Krzysztof 
Szaradowski informując, że do wydania opinii co do lokalizacji kasyn wystąpiły trzy 
podmioty WINTORO sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie, OPTIMMUM Sp. z o.o. z 
siedzibą w Warszawie oraz PROENT Sp. z o.o. z siedzibą we Wrocławiu. W myśl art. 
35 pkt 15 Ustawy z dnia 19 listopada 2009 roku o grach hazardowych, wniosek na 
udzielenie koncesji na prowadzenie kasyna gry powinien zawierać pozytywną opinię 
Rady Gminy o lokalizacji kasyna gry.  



W związku z otrzymaniem wniosku, Wydział Sportu i Turystyki  Urzędu Miasta 
Włocławek, wystąpił o wyrażenie opinii do podmiotów odpowiedzialnych za porządek 
publiczny w mieście tj. Komendy Miejskiej Policji oraz Straży Miejskiej. 

W odpowiedzi na pismo, Straż Miejska nie jest w stanie określić w perspektywie 
przyszłego czasu wpływu takiej działalności na porządek publiczny z uwagi na to że 
nie ma doświadczeń zawodowych w funkcjonowaniu tego typu lokali.  

Komenda Miejska Policji wyraziła opinię, że  powstanie Kasyna na terenie miasta 
będzie miała negatywny wpływ na porządek publiczny oraz poczucie bezpieczeństwa 
mieszkańców. Do opinii załączone zostały statystyki policyjne informujące, że w 
miejscach świadczących usługi hazardowe, od 2010 roku na terenie Włocławka 
odnotowano 28 interwencji policji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry. wraz z autopoprawką.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Agnieszka Jura - Walczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Daniel Tobjasz, 
Marek Wasielewski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Andrzej Gołębieski, Stanisław Krzemieniewski 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Czarnecki 
 
8. Wybór wiceprzewodniczącego Komisji Kultury i Sportu. 

Głos zabrała Katarzyna Zarębska ogłaszając, że w imieniu klubu Koalicji 
Obywatelskiej chciałaby zgłosić radnego Pana Marka Wasielewskiego na 
wiceprzewodniczącego  Komisji Kultury i Sportu. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wybór wiceprzewodniczącego Komisji Kultury i Sportu. radna Katarzyna Zarębska 
zgłosiła kandydaturę radnego Marka Wasilewskiego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Andrzej Gołębieski, Agnieszka Jura - Walczak, Stanisław Krzemieniewski, Wanda 
Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Daniel Tobjasz, Marek Wasielewski, Katarzyna 
Zarębska, Janusz Ziółkowski 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Czarnecki 



 
9. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Nie zgłoszono. 
 
10. Zakończenie obrad Komisji. 

W związku ze zrealizowaniem wszystkich założonych punktów, przewodniczący 
Komisji zakończył posiedzenie w dniu  27 grudnia 2023 r.   

Przewodniczący Komisji Kultury i Sportu  
Rady Miasta Włocławek 

 

 
Przygotował(a): Christopher Ciesiul 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


